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Konferencijos pirmininkas: Mantas Mickus 

Konferencijos sekretoriai: Samanta Gudonytė ir Kotryna Juškaitė 

 

KONFERENCIJOS DARBOTVARKĖ: 

1. Registracija; 

2. Konferencijos atidarymas; 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai; 

4. Darbotvarkės tvirtinimas; 

5. balsų skaičiavimo komisijos rinkimai; 

6.  kvorumo tikrinimas; 

7. VGTU SA KIF veiklos ataskaitos pristatymas; 

8. Klausimų sesija; 

9. VGTU SA KIF finansinės ataskaitos pristatymas; 

10. Klausimų sesija; 

11. VGTU SA KIF veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai; 

12. Kandidatų į VGTU SA KIF pirmininko pareigas prisistatymai; 

13. Klausimų sesija; 

14. VGTU SA KIF pirmininko rinkimai; 

15. VGTU SA KIF Delegatų rinkimas į VGTU SA visuotinę eilinę ataskaitinę seniūnų 

konferenciją; 
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16. Rezultatų pristatymas; 

17. Konferencijos uždarymas. 

 

1. Registracija 

Konferencijoje užsiregistravo 25 seniūnai iš 38. Kvorumas yra, konferencija gali 

vykti. 

2. Konferencijos atidarymas 

VGTU SA KIF pirmininkas Nikita Zykov atidaro konferenciją Lietuvos respublikos 

himnu. 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai 

Konferencijos pirmininku pasiūlytas Mantas Mickus. Patvirtinta bendru 

sutarimu. 

Konferencijos sekretoriais   pasiūlyti   Samanta Gudonytė   ir   Kotryna Juškaitė. 

Patvirtinta bendru sutarimu. 

4. Darbotvarkės tvirtinimas 

Bendru pritarimu nuspręsta vykdyti konferencijos darbotvarkę pagal planą. 

5. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai 

Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti: Kamil Gaidis, Tomas Kirailis, Marcin 

Bužinski. 

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti: Kamil Gaidis, Tomas 

Kirailis, Marcin Bužinski. 

6. Kvorumo  tikrinimas 

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 25 seniūnai iš 38. Kvorumas 

yra, konferencija gali vykti. 

7. VGTU SA KIF veiklos ataskaitos pristatymas 

VGTU SA KIF veiklos ataskaitą pristato VGTU SA KIF pirmininkas Nikita Zykov už 2023 

metų balandžio 12 dieną – 2023 metų spalio 9 dieną. 

8. Klausimų sesija 

VGTU SA KIF pirmininkas Nikita Zykov atsako į kylančius klausimus apie VGTU 

SA KIF veiklos ataskaitą. 
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Augustinas Kubiliūnas Ppf-20/2.  Kodėl nedalyvavote globaliuose renginiuose ar 

nebuvo tokių renginių? 

Atsakymas: Jokių incidentų nebuvo, tie renginiai vyko, tačiau atstovybėje nebuvo 

asmenų kurie galėtu dalyvauti. Bet galime pasidžiaugti, jog paėmus mūsų universiteto 

mastu studentai dalyvavo, su tuo viskas yra tvarkoje. 

 

9. VGTU SA KIF finansinės ataskaitos pristatymas 

VGTU SA KIF primininkas Nikita Zykov  pristato VGTU SA KIF finansinę ataskaitą 

už 2023 metų balandžio 12 dieną – 2023 metų spalio 9 dieną. 

10. Klausimų sesija 

Klausimų nebuvo 

 

11. VGTU SA KIF veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai  

Balsavime dėl VGTU SA KIF veiklos ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusių seniūnų skaičius – 25 

Už – 23 

Prieš – 0 

Susilaikė – 2 

 

Balsavime dėl VGTU SA KIF finansinės ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusių delegatų skaičius – 25 

Už – 24 

Prieš – 0 

Susilaikė – 1 

12. Kandidatų į VGTU SA KIF pirmininko pareigas prisistatymas 

Prisistato kandidatė į VGTU SA KIF pirmininko pareigas: Miglė Česonytė. 

13. Klausimų sesija 

 

VGTU SA KIF kandidatė Miglė Česonytė atsako į kylančius klausimus. 
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Augustinas Kubiliūnas Ppf-20/2: Kaip planuojat reprezentuoti globaliai, praeita 

atsovybe to neatliko, kaip jus ruosiates tai atlikti ar paliksite tai nuosalej? 

Atsakymas: Kaip komanda dar nesame to aptare, bet jei tai yra mūsų studentų 

prioritetas, mes pasistengsime tai daryti, bandysime į tai įsigilinti ir patenkinti 

studentų norą plėstis globaliai. 

 

Nikyta Zykov Ppf-21/1: Kokias klaidas norėtum ištaisyti šioje kadencijoje, kurios 

neištaisė praeita komanda? 

Atsakymas: Aš tikėjausi šito klausimo, tačiau nesitikėjau šio klausimo iš buvusio 

pirmininko. Šiuo klausimu aš noriu pasakyti, jog nenoriu kalbėti apie senos komandos 

klaidas, aš jau esu tai sakiusi savo komandai per pirmąjį susirinkimą, aš nenoriu žiūrėti 

į tai kas buvo, kokios klaidos buvo padarytos, asmeniškai labiau norėčiau žiūrėti į priekį 

ir pažiūrėti ką gero galime padaryti ateityje.  

 

Skaistė Daškevičiūtė Kif-21/2: Seniūnai retai susirenka į susirinkimus. Kaip 

įsivaizduojat dažnesnius susirinkimus? 

Atsakymas: Visų pirma mes turime gerą būsimą vicepirmininkę, kuri tuo užsiims, kuri 

stengsis tuo pasirūpinti ir juos išklausys, šis palaikomasis ryšys padės mums juos 

pritraukti ateiti į tuos susitikimus. Jei seniūnai negali atvykti, būtu gerai, jog jie deleguotų 

kitą asmenį vietoj savęs, tačiau ir neatvykus į susirinkimą visa aptarta informacija jiems 

bus perteikiama, kad žinotu, jog mes einame tinkama linkme ir stengiamės dėl jų. Gal 

būtent tai pritrauks juos, kad jie ateitu į susirinkimus. Tai jog jie žinos, kad dėl jų yra 

dirbama.  

 

 

Akvile Šimanskaitė Kif -22/2: Kaip planuoji integruoti angliakalbius į SA veiklą?Ar tai 

tavo prioritetas? 

Atsakymas: Šiuo metu tai nėra vienas iš mano prioritetų. Apie tai būtent su nauja 

komanda nebuvo dar kalbėta, galiu net pasakyti dėl ko, nes pati buvau pasidarius sąrašą 

prioritetų paviršutiniškų problemų. Turėjome vieną susirinkimą ir tik dabar tampame 

oficialiai komanda. Žiūrint į anglakalbių įtraukimo problemą, galiu pasakyti, jog mes 

tikrai stengsimės juos integruoti į veiklas ir akademinius reikalus. Vienas iš pavyzdžių 

kaip tai darytume, tai yra siunčiant visas apklausas susijusias su akademiniais reikalais 

ne tik lietuviams, bet ir jiems, aišku tik anglų kalba. Mes stengsimės suteikti lygią 

komunikaciją visoms akademinėms grupėms, stengsimės padėti visiems ir taip bandysime 

juos pritraukti pačius prie mūsų veiklų, jei tik iš jų pusės matysime norą, galbūt net 
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pradėsime rengti atskirus susirinkimus su anglakalbių grupėmis arba tiesiog 

susirinkimus anglu kalba. .  

 

Elena Kocai SPK pirmininkė. Ar informacija bus siunčiama ištęstinių studijų 

studentams?: 

Atsakymas: Aš manau, kad jiems bus siunčiama pati svarbiausia informacija, apklausos, 

perspėjimai dėl kilusių pokyčių, studijų programos informacija bei kita informacija 

susijusi su akademiniais reikalais. Jei jie reikš norą įsitraukti į atstovybės veiklą, jie visada 

bus laukiami ir jiems bus suteikta visa informacija kaip tai padaryti. Dar kartą norėčiau 

paminėti, jog mes norime įsigilinti į visas akademines grupes, į jas taip pat įeinančius 

ištęstinius studentus ir anglakalbius. Mes stengsimės programą tobulinti visiems. 

 

Augustinas Kubiliūnas Ppf-20/2: Ar nauja komanda turi planą kaip pakeisti 

komunikacijos sklaidą? Ar komanda turi naują komunikacijos planą? Ar įsivesit naują 

komunikacijos planą?Nes aš asmeniškai mažai ką girdžiu apie SA ir net nežinau ar jūs 

turite Facebook? 

Atsakymas: Taip, mes tikrai turime Facebook, gali mus pasekti. Ne, kol kas mes neturime 

plano, nes tai nėra dalykas kurį mes galime numatyti, mes turime centrinį biurą, į kuriuos 

turime atsižvelgti. Mes negalime teikti jiems visų savo norų ir tikėtis, jog viskas bus taip 

kaip norime, nes yra įvesta tam tikra tvarka, kurios reikia laikytis. Negalime kelti bet ko į 

mūsų socialinius tinklus. Mūsų nauja koordinatorė per mūsų paskutinį susirinkimą pasakė, 

kad nori pradėti dėliotis planą, kartu su visais komiteto nariais, tai yra ir pirmakursiais, 

manau tai yra labai geras tikslas, tai dar viena priežastis kodėl dabar to plano nėra. Mūsų 

planai, mano kaip pirmininkės planas yra susidėlioti taškus ką mes norime daryti. Mes 

planuojame vykdyti daugiau apklausų akademinėms grupėms, kurios padėtų išsiaiškinti ko 

studentams trūksta ir tai jau būtų pirmas žingsnis į geresnę komunikaciją. Aš galiu tau 

pažadėti, kad per mano kadenciją tu bent vieną kartą sužinosi ką veikia studentų atstovybė. 

 

 

Kornelija Červinskaitė Kif-22/3: Ar nemanai, kad visą laiką siunčiamos apklausos gali 

atsibosti. Ar planuose yra kitų būdų kaip surinkti informaciją? 

Atsakymas: Kaip ir minėjau bus taip pat ir susirinkimai su seniūnais, kurie mums leis gauti 

daugiau informacijos ir taip mes galėsime plėtoti visas temas su iškilusiomis problemomis 

ir taip surinksime dar daugiau nuomonių. Ir tos apklausos būtų tikrai ne taip dažnai, kad 

atsibostu, jog neapkrautume studentų. Žinoma ryšys su jais bus palaikomas socialiniais 

tinklais, kaip Messenger, kur jie galės išreikšti savo nuomonę ir savo pastebėjimus.  
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Ieva Žemaitytė Ppf 20/1: Ar bus formalių apklausų seniūnams, kad išsiūstų grupėms, 

kad išreikštų nuomonę apie tai, ką galėtūmėt pakeisti, o ne tik labas kaip sekasi? Kada 

planuojamos tos apklausos, kad nesidubliuotų su direkcijos apklausomis? Gavus 

rezultatus, ar bus aptarimas su studentas, ar direkcija? 

Atsakymas: Tai nebus neformalios apklausos, jos bus konkrečios ir formalios būtent tam, 

kad pažiūrėti kas blogai. 

Mes tikimės turėti reguliarius susitikimus su dekane ir administracija, jog žinotume studijų 

spragas, seniūnai padės mums sužinoti tas spragas per apklausas. Jeigu grupė norės 

pasikalbėti su atstovybe dėl tam tikrų problemų, mes priimsime juos ir jiems padėsime. 

Problemas aptarsime komandoje ir bandysime jas spręsti. Gauti rezultatai aišku bus aptarti 

su visais AS nariais. Žinoma, mês turėsime ir seniūnų Messenger grupes, kuriose dalinsimes 

reikalinga informacija, kuri galbūt nėra tokia formali. Bet ten visada būsime pasiekiami.  

 

Augustinas Kubiliūnas Ppf-20/2: Ką galvoji dėl privalomo paskaitų lankomumo? Ar 

manai, kad situacija pasikeis jei paskaitos bus privalomos? 

Atsakymas: Aš manau, kad daryti 100 procentų privalomas paskaitas neapsimoka, nes visi 

turime blogų dienų, ligų ir visko, privalomos pratybos jau iškėlė naują problemą, studentai 

ateidami į visas pratybas, leidžia sau praleisti paskaitas. Aš atsovauju studentų nuomones, 

todėl jei reikėtų, aš palaikyčiau jų nuomonę šioje situacijoje.  

 

Vaida Asakavičiūtė dekanė: Ar turite idėjų kaip išnaudoti patalpas, kurios skirtos 

studentams? 

Atsakymas: Taip, apie tai mes esame ne vieną kartą kalbėję, mūsų renginys ,,KI’LINK 

KARJEROJE’’ buvo nuostabus, mes tikrai norėtume jį tęsti ir tam išnaudoti mūsų patalpas, 

taip pat norėtume vietos suteikti ir sporto indusrijoms, tas patalpas išnaudoti ir šios studijų 

programos garsinimui ir platinimui. 

 

 

14. VGTU SA KIF pirmininko rinkimai 

Seniūnai slaptu balsavimu renka naująjį VGTU SA KIF pirmininką. 

 

15. VGTU SA KIF Delegatų rinkimas į VGTU SA visuotinę eilinę ataskaitinę seniūnų 

konferenciją 

1. Akvilė Šimanskaitė KIf – 22/4 

2. Evelina Jaščemskaitė Kifu - 23 
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3. Kotryna Šapolaitė KIf – 22/2 

4. Rugilė Venckevičiūtė PINf – 23/3 

5. Ieva Žemaitaitytė PPf – 20/1 

6. Nikita Zykov PPf – 21/1 

7. Kornelija Červinskaitė KIf – 22/3 

 

16. Rezultatų pristatymas 

Balsavime dalyvavusių delegatų skaičius – 25  

Už – 16 

Prieš – 2 

Susilaikė – 7 

17. Konferencijos uždarymas 

VGTU SA KIF konferencijos pirmininkas Mantas Mickus konferenciją uždaro studentų 

himnu. 
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	6. Kvorumo  tikrinimas

